

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 6, 1989

(1)

[Text]

The Standing Senate Committee on Transport and Communications met this day in Room 356-S, at 3:10 p.m., for the purpose of Organization pursuant to Rule 69, and also for the consideration of the future business of the Committee.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Atkins, Bonnell, Chaput-Roland, Davey, Leblanc (Saurel), MacDonald (Halifax) and Stewart.

Other Senator present: The Honourable Senator Turner.

In attendance: Richard Greene, Clerk Assistant of the Senate.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

The Honourable Senator Bonnell moved—That the Honourable Senator MacDonald do take the Chair as Chairman of this Committee.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The elected Chairman was invited by the Clerk of the Committee to take the Chair.

The Chairman presided over the election of the Deputy Chairman.

The Honourable Senator Bonnell moved—That the Honourable Senator Davey be elected Deputy Chairman of this Committee.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Bonnell moved—That the Subcommittee on Agenda and Procedure be composed of the Chairman, the Vice-Chairman and of the Honourable Senators Graham, Spivak and Stewart, and that the quorum be 3.

After debate,

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Bonnell moved—That the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator MacDonald moved—That the Chairman, pursuant to Rule 70, be authorized to hold meetings and to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator MacDonald moved—That the Committee ask the Library of Parliament to assign Research Officers to the Committee and to co-ordinate all Committee research.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 6 JUIN 1989

(1)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 15 h 10 à la pièce 356-S pour sa séance d'organisation, conformément à l'article 69, et pour l'étude des futurs travaux du Comité.

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Atkins, Bonnell, Chaput-Roland, Davey, Leblanc (Saurel), MacDonald (Halifax) et Stewart.

Autre sénateur présent: L'honorable sénateur Turner.

Présent: Richard Greene, greffier adjoint du Sénat.

Également présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Le greffier du Sénat procède à l'élection du président.

L'honorable sénateur Bonnell propose—Que l'honorable sénateur MacDonald occupe le fauteuil du président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Le greffier invite le président élu du Comité à occuper le fauteuil.

Le président procède à l'élection du vice-président.

L'honorable sénateur Bonnell propose—Que l'honorable sénateur Davey soit élu vice-président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Bonnell propose—Que le Sous-comité du programme et de la procédure se compose du président, du vice-président et des honorables sénateurs Graham, Spivak et Stewart, et que le quorum soit de 3 membres.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Bonnell propose—Que le Comité fasse imprimer 1 000 exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur MacDonald propose—Que le président, conformément à l'article 70 du Règlement, soit autorisé à tenir des réunions pour entendre les témoignages et à en autoriser la publication en l'absence d'un quorum.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur MacDonald propose—Que le Comité demande à la Bibliothèque du Parlement d'affecter des attachés de recherche auprès du Comité et de coordonner toute la recherche du Comité.